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Yttrande från Svensk Förening för Hematologi (SFH) angående ansökan från Svensk förening 
för hypertoni, stroke och vaskulär medicin om att bilda en sektion inom Svenska 
Läkaresällskapet (SLS). 
 
SFH har diskuterat ansökan på styrelsemöte. SFH anser att vaskulär medicin är ett viktigt 
internmedicinskt område, och på sikt bör en sektion för detta område bildas inom SLS.  
 
SFH anser dock att ansökan i dess nuvarande lydelse ej kan godkännas. Svensk förening för 
hypertoni, stroke och vaskulär medicin skriver i sin ansökan att ”… inför den nya 
specialistutbildningen införa en ny basutbildning i kardiovaskulär medicin från vilken en 
specialisering till kardiologi eller vaskulär medicin senare sker”. Detta strider mot Socialstyrelsens 
redan nu försenade förslag till ändrad specialistutbildning där kardiologi utgår från en gemensam 
internmedicinsk kunskapsbas. SFH anser att detta förslag med ett nytt sätt att utbilda kardiologer 
riskerar att ytterligare försena den nya specialitetsutbildningen, vilket skulle få oönskade 
konsekvenser för många kliniker och enskilda ST-läkare.  
 
SFH anser således att det är mer naturligt att vaskulär medicin någon gång i framtiden kan bli en 
egen basspecialitet som utgår från den gemensamma internmedicinska kunskapsbasen. Om ansökan 
ändras till en sådan skrivelse kommer SFH att stödja ansökan. 
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